
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Πώς σχηματίζεται; 

 Ρήμα + -ed σε όλα τα πρόσωπα 

 Ερώτηση και άρνηση παίρνει το βοηθητικό did αλλά «φεύγει» η κατάληξη –

ed από το ρήμα 

 

Πότε χρησιμοποιείται; 

 Για κάτι που συνέβη στο παρελθόν και γνωρίζουμε το πότε 

e.g. He watched a film yesterday. 

 

 για μία συνήθεια που γινόταν στο παρελθόν  

e.g. When I was 6 years old, I played with Playmobil. 

 

 

 Yesterday (= χθες), όλες οι φράσεις με το last (=προηγούμενος)  

                                  last week, last month, last Monday , ago (=πριν) 

 

 

 

AFFIRMATIVE  

I worked 

You worked 

He worked 

She worked 

It worked 

We worked 

You worked 

They worked 

INTERROGATIVE(QUESTION) 

Did I work? 

Did you work? 

Did he work? 

Did she work? 

Did it work? 

Did we work? 

Did you work? 

Did they work? 

NEGATIVE 

I didn’t work 

You didn’t work 

He didn’t work 

She didn’t work 

It didn’t work 

We didn’t work 

You didn’t work 

They didn’t work 



Spelling rules – Κανόνες ορθογραφίας 

 όταν το ρήμα λήγει σε –e , παίρνει μόνο το –d 

e.g. like – liked 

 

 όταν το ρήμα λήγει σε –y και προηγείται φωνήεν, παίρνει 

κανονικά –ed  

e.g. play – played  

 

 όταν το ρήμα λήγει σε –y και προηγείται σύμφωνο, «φεύγει» το –y και 

βάζουμε –ied    e.g. cry – cried 

 

 όταν το ρήμα έχει μόνο μία συλλαβή και τελειώνει σε σύμφωνο – 

φωνήεν – σύμφωνο, το τελευταίο σύμφωνο διπλασιάζεται και στη συνέχεια 

μαπίνει η κατάληξη –ed    e.g. stop - stopped  


